
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 561 af 18. juni 2021 (alm. del). Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).  
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Spørgsmål 

It-tilsynet skriver, at: ”It-tilsynet har ikke haft lejlighed til at trykprøve programmets ud-

sendelsesplan og -metode i tilstrækkelig grad. Det vil blive gennemført, når der foreligger 

et tilstrækkelig detaljeret grundlag til efterprøvelse.” Er ministeren enig i, at en af hoved-
opgaverne for tilsynet netop var at trykprøve programmets udsendelsesplan, og vil mini-

steren oplyse grunden til, at tilsynet ikke har haft mulighed for netop dette?  

 

Svar 

It-tilsynet har nu gennemført en delrapportering af den første del af trykprøvningen af 

udviklingen af ejendomsvurderingssystemet, som efter planen har fokuseret på udviklin-

gen af it-understøttelsen af ejerboligvurderingerne, som tidligere har været udfordret.  

 

Yderligere trykprøvning af udviklingen af ejendomsvurderingssystemet, herunder yderli-

gere konsolidering af tidsplanen for de senere releases vedr. ejerboliger, erhvervsvurderin-

gerne og den samlede udsendelsesplan for ejerboliger, gennemføres i efteråret 2021. Jeg 

vil orientere Folketinget, når næste delrapportering fra It-tilsynet om ejendomsvurde-

ringssystemet foreligger.   

 


	Spørgsmål
	Svar

